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Zusammenfassung

        
In einer 7-wöchigen Verlaufsuntersuchung wurde das Depot-Neurolepticum Fluspirilene an insgesamt 19 Patienten mit psychosomatischen Störungen in niedriger Dosierung auf seine Tranquilizer-Wirkung anhand psychometrischer Verfahren untersucht. Unter einer Wochendosis von 1–1,4 mg ließen sich gute spannungslösende und beruhigende Effekte, allgemeine Aktivierung und Stabilisierung des Schlafes nachweisen. Mögliche Indikationen für Fluspirilene werden kurz diskutiert.


      
        
Summary

        
A total of 19 patients with psychosomatic disturbances was treated over a period of 7 weeks with a small dosage of the long-acting neuroleptic Fluspirilene (ImapR) in order to investigate its value as a minor tranquilizer. Under a weekly dosage of 1–1,4 mg Fluspirilene a good improvement of hypochondriacal tension and anxiety, increase of activity, and stabilisation of sleep were observed. The quantitative changes especially in mood, concentration and activity could be demonstrated by means of various psychological tests.
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